

Headquartered in Beijing, Digital China Holdings Limited (the "Company") and its subsidiaries (the "Group") is the largest IT product distributor and systems integrator as well as a leading networking product developer in China. Ranging from corporate-used hard- and software to consumer-targeted mobile handset, digital camera, etc., Digital China distributed products of over 40 brands. Its distribution network comprises some 6,000 resellers spanning over all second and third tier cities in China.

Spun off from the Hong Kong-listed Legend Group Limited, Digital China was separately listed on the Hong Kong Stock Exchange on 1 June 2001. Digital China is an affiliate to Beijing's Legend Holdings Limited.

Digital China is a constituent of the Hang Seng Mainland Composite Index – Information Technology as well as the Morgan Stanley Capital International Standard Index.

While being placed 4th on China's 100 Leading Software Enterprises by the Ministry of Information (2002), Digital China was also ranked 27th in China's 100 Largest Publicly Traded Enterprises by Fortune Magazine in the same year.

神州數碼控股有限公司(「本公司」)及其附屬公司(「本集團」)是中國最大的資訊科技產品分銷商及系統集成商,同時也是 知名的全線網絡產品開發及供應商。神州數碼分銷逾40個國際知名品牌產品,提供從企業級用戶的軟、硬件,至消費類產品 如手提電話、數碼相機等不同種類的產品,透過6,000家以上的營銷渠道,分銷網絡覆蓋至全國所有二三級城市。

神州數碼自聯想集團有限公司分拆,並於2001年6月1日在香港聯合交易所主板掛牌上市。 本集團現為北京註冊公司聯想控股有限公司之聯營公司。

神州數碼屬香港恆生中國內地綜合指數的資訊科技類別,並被納入摩根士丹利資金國際標準指數內。

2002年,本集團入選中國信息產業部的中國軟件企業100強,排名第4位,並列入財富雜誌中文版中國上市公司100強, 排名第27位。